

NEWS RELEASE

Sun Life Global Investments to acquire Excel Funds Management Inc. and Excel Investment Counsel Inc.

***Strategic move will expand Sun Life Global Investments' line-up of
emerging markets funds***

Excel Funds to become part of Sun Life Financial family

TORONTO, ON (September 7, 2017) – Sun Life Global Investments (Canada) Inc. and Excel Funds Management Inc. announced today that they have entered into an agreement whereby Sun Life Global Investments will purchase all of the outstanding shares of both Excel Funds Management Inc. and Excel Investment Counsel Inc. (collectively, “Excel Funds”).

Excel Funds is an award-winning investment manager specializing in emerging markets funds with approximately \$700 million in assets under management. The acquisition will help accelerate the growth of Sun Life Global Investments through new emerging markets offerings and add Excel's exchange-traded funds to its capabilities. It also aligns with Sun Life Financial's broader strategy to expand its wealth management business in Canada.

“Since launching in 2010, Sun Life Global Investments has experienced tremendous growth with over \$18 billion in assets under management; we actively look for opportunities to expand the range of innovative solutions we offer to our Clients,” said Rick Headrick, President, Sun Life Global Investments. “Acquiring Excel Funds is a great fit for us, bringing a complementary product line-up that uses a sub-advisor business model similar to our own.”

Added Sadiq S. Adatia, Chief Investment Officer, Sun Life Global Investments, “We believe that emerging markets, such as India, represent an important growth opportunity for investors and are excited to soon be able to offer quality, actively managed funds in categories where active management tends to outperform the passive alternative.”

“Becoming part of Sun Life Global Investments is a natural evolution for Excel Funds which will now be part of a much larger global fund family,” said Bhim D. Asdhir, President and Chief Executive Officer of Excel Funds. “We are a pioneer in emerging markets investing in Canada and providing Canadian investors with innovative investment solutions using some of the best asset managers from around the world.”

Following completion of the transaction, Mr. Asdhir will join the Sun Life Global Investments leadership team. He will be a member of the integration planning committee and continue as the senior relationship manager for the funds' sub-advisors and brokers.

“I am excited to be a part of Sun Life Financial. Excel Funds is proud of its contribution to the Canadian mutual fund industry over the past 20 years and would like to thank our investors, advisors, partners and employees for making Excel Funds the success it is today,” said Mr. Asdhir. “I'm looking forward to the next phase of growing these funds under the Sun Life Financial banner.”

Mr. Headrick added, “We're impressed with how Bhim and his team have built Excel Funds and their investment track record. We are committed to working together to ensure a smooth integration process and continued exceptional service for our Clients and the advisors who do business with us.”

Financial and other terms of the transaction will not be disclosed. The transaction is expected to close by the end of the fourth quarter of 2017, subject to the satisfaction of certain conditions, including the receipt

of regulatory and Excel Funds' unitholder and shareholder approvals. An Information Circular will be mailed to Excel Funds' unitholders in the near future.

RBC Capital Markets acted as exclusive financial advisor to Excel Funds Management Inc. Borden Ladner Gervais LLP acted as legal advisor. McCarthy Tétrault LLP acted as legal advisor to Sun Life Financial.

Forward-Looking Statements

From time to time, Sun Life Financial Inc. (the "Company") and its relevant subsidiaries and joint ventures make written or oral forward-looking statements within the meaning of certain securities laws, including the "safe harbour" provisions of the United States Private Securities Litigation Reform Act of 1995 and applicable Canadian securities legislation. Forward-looking statements of ours contained in this news release include statements that are predictive in nature or that depend upon or refer to future events or conditions, and statements that include words such as "aim", "anticipate", "assumption", "believe", "could", "estimate", "expect", "goal", "initiatives", "intend", "may", "objective", "outlook", "plan", "project", "seek", "should", "strategy", "strive", "target", "will" and similar expressions. Forward-looking statements include the information concerning our possible or assumed future results of operations. These statements represent our current expectations, estimates and projections regarding future events and are not historical facts. Forward-looking statements are not a guarantee of future performance and involve risks and uncertainties that are difficult to predict. Future results and shareholder value may differ materially from those expressed in these forward-looking statements due to, among other factors, the matters set out in the Company's management's discussion and analysis for the year ended December 31, 2016 under the heading "Forward-looking Statements" and in the risk factors set out in the Company's annual information form for the year ended December 31, 2016 under the heading "Risk Factors" and other factors detailed in the Company's annual and interim financial statements and any other filings with Canadian and U.S. securities regulators, which are available for review at www.sedar.com and www.sec.gov, respectively.

The Company does not undertake any obligation to update or revise its forward-looking statements to reflect events or circumstances after the date of this news release or to reflect the occurrence of unanticipated events, except as required by law.

About Sun Life Global Investments (Canada) Inc.

Sun Life Global Investments is a subsidiary of Sun Life Financial Inc. It offers Canadians a diverse lineup of mutual funds and innovative portfolio solutions, empowering them to pursue their financial goals at every life stage. We bring together the strength of one of Canada's most trusted names in financial services with some of the best asset managers from around the world to deliver a truly global investment platform. Sun Life Global Investments manages more than \$18 billion on behalf of institutional and retail investors from coast to coast and is a member of the Sun Life Financial group of companies. For more information, visit www.sunlifeglobalinvestments.com or connect with us on Twitter @SLGI_Canada.

About Sun Life Financial

Sun Life Financial is a leading international financial services organization providing a diverse range of insurance, wealth and asset management solutions to individuals and corporate Clients. Sun Life Financial has operations in a number of markets worldwide, including Canada, the United States, the United Kingdom, Ireland, Hong Kong, the Philippines, Japan, Indonesia, India, China, Australia, Singapore, Vietnam, Malaysia and Bermuda. As of June 30, 2017, Sun Life Financial had total assets under management of \$944 billion. For more information please visit www.sunlife.com.

Sun Life Financial Inc. trades on the Toronto (TSX), New York (NYSE) and Philippine (PSE) stock exchanges under the ticker symbol SLF.

About Excel Funds Management Inc.

Founded in 1998, Excel Funds Management Inc. is a multiple award-winning investment manager. Excel Funds offers actively-managed core and specialty investment solutions to retail investors, including access to the largest suite of emerging markets investments in Canada. Excel Funds' strategic alignment with active, on-the-ground sub-advisors who work in collaboration with its in-house managers, enhances the depth and breadth of its portfolio management team. Leveraging a global network of over 700 portfolio managers and 200 research analysts, Excel Funds' team has firsthand knowledge of the markets in which they invest. For more information, please visit www.excelfunds.com.

Note to Editors: All figures in Canadian dollars. Assets under management figures at June 30, 2017.

Commissions, trailing commissions, management fees and expenses all may be associated with mutual fund investments. Please read the prospectus before investing. Mutual funds are not guaranteed, their values change frequently and past performance may not be repeated.

– 30 –

Media Relations Contact:

Yasna Criscione
Sun Life Financial
416-204-8110
yasna.criscione@sunlife.com

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Acquisition par Placements mondiaux Sun Life de Gestion de Fonds Excel Inc. et d'Excel Investment Counsel Inc.

***Cette décision stratégique élargira la gamme de fonds de marchés émergents
de Placements mondiaux Sun Life***

Fonds Excel fera partie de la famille Financière Sun Life

TORONTO, ON (le 7 septembre 2017) – Placements mondiaux Sun Life (Canada) inc. et Gestion de Fonds Excel Inc. ont annoncé aujourd'hui qu'elles avaient conclu une entente en vertu de laquelle Placements mondiaux Sun Life achètera toutes les actions en circulation de Gestion de Fonds Excel Inc. et d'Excel Investment Counsel Inc. (collectivement, «Fonds Excel»).

Fonds Excel est un gestionnaire de placements primé spécialisé dans les fonds de marchés émergents, qui gère un actif d'environ 700 millions de dollars. L'acquisition contribuera à accélérer la croissance de Placements mondiaux Sun Life grâce à l'ajout de nouveaux fonds de marchés émergents et des fonds négociés en Bourse d'Excel. Elle s'inscrit également dans la stratégie globale de la Financière Sun Life visant la croissance de ses activités de gestion de patrimoine au Canada.

«Depuis sa création en 2010, Placements mondiaux Sun Life connaît une croissance formidable avec un actif géré de plus de 18 milliards de dollars; nous cherchons activement des occasions d'élargir la gamme de solutions novatrices que nous offrons à nos clients», a souligné Rick Headrick, président de Placements mondiaux Sun Life. «L'acquisition de Fonds Excel cadre parfaitement avec nos activités, car elle nous apporte une gamme de fonds complémentaire reposant sur un modèle de gestion par des sous-conseillers qui est similaire au nôtre.»

«Nous croyons, a ajouté Sadiq S. Adatia, premier directeur des placements, Placements mondiaux Sun Life, que les marchés émergents comme l'Inde représentent d'importantes possibilités de croissance pour les investisseurs, et nous sommes heureux de pouvoir bientôt offrir des fonds de qualité faisant l'objet d'une gestion active dans des catégories où ces types de fonds ont tendance à procurer un rendement supérieur à ceux faisant l'objet d'une gestion passive.»

«L'intégration à Placements mondiaux Sun Life est une étape logique pour Fonds Excel, qui fera maintenant partie d'une bien plus grande famille de fonds d'envergure mondiale», a affirmé Bhim D. Asdhir, président et chef de la direction de Fonds Excel. «Nous sommes un pionnier dans le domaine des fonds de marchés émergents au Canada, et nous offrons aux investisseurs canadiens des solutions de placement novatrices en ayant recours à certains des meilleurs gestionnaires d'actifs du monde.»

Une fois la transaction réalisée, M. Asdhir se joindra à l'équipe de direction de Placements mondiaux Sun Life. Il sera membre du comité de planification de l'intégration, et il continuera d'agir à titre de gestionnaire principal des relations avec les sous-conseillers des fonds et les courtiers.

«Je suis ravi que nous fassions partie de la Financière Sun Life. Fonds Excel est fière de la contribution qu'elle a apportée au secteur canadien des fonds communs de placement ces vingt dernières années, et elle tient à remercier ses investisseurs, ses conseillers, ses partenaires et ses employés d'avoir fait d'elle la société florissante qu'elle est aujourd'hui», a indiqué M. Asdhir. «Je suis impatient d'entamer la prochaine étape de la croissance de ces fonds sous la bannière Financière Sun Life.»

M. Headrick a ajouté : «Nous sommes impressionnés par la façon dont Bhim et son équipe ont bâti Fonds Excel et par leurs résultats au chapitre du rendement. Nous nous engageons à travailler de

concert afin d'assurer une transition en douceur et de maintenir un service exceptionnel pour nos clients et les conseillers qui font affaire avec nous.»

Les conditions financières et autres conditions de la transaction ne seront pas communiquées. La transaction devrait être conclue d'ici la fin du quatrième trimestre de 2017, sous réserve de certaines conditions, notamment l'approbation des autorités réglementaires ainsi que des porteurs de parts et des actionnaires d'Excel. Les porteurs de parts d'Excel recevront bientôt une circulaire d'information.

RBC Marchés des capitaux a agi à titre de conseiller financier exclusif pour Gestion de Fonds Excel Inc. et Borden Ladner Gervais S.E.N.C.R.L., s.r.l., à titre de conseiller juridique. McCarthy Tétrault S.E.N.C.R.L., s.r.l. a agi à titre de conseiller juridique pour la Financière Sun Life.

Énoncés prospectifs

À l'occasion, la Financière Sun Life inc. (la «Compagnie») et ses filiales et coentreprises concernées présentent, verbalement ou par écrit, des énoncés prospectifs au sens de certaines lois sur les valeurs mobilières, y compris les règles d'exonération de la Private Securities Litigation Reform Act of 1995 des États-Unis et des lois canadiennes sur les valeurs mobilières applicables. Les énoncés prospectifs contenus dans le présent communiqué comprennent des énoncés de nature prévisionnelle ou dont la réalisation est tributaire, ou qui font mention, de conditions ou d'événements futurs, et des énoncés qui renferment des mots ou expressions tels que «viser», «prévoir», «hypothèse», «croire», «pourrait», «estimer», «s'attendre à», «but», «avoir l'intention de», «peut», «objectif», «perspectives», «planifier», «projeter», «chercher à», «devrait», «initiatives», «stratégie», «s'efforcer de», «cibler», «fera», ou d'autres expressions semblables. Entrent dans les énoncés prospectifs les possibilités et hypothèses présentées relativement à nos résultats d'exploitation futurs. Ces énoncés font état de nos attentes, estimations et prévisions actuelles en ce qui concerne les événements futurs, et non de faits passés. Les énoncés prospectifs ne constituent pas une garantie des résultats futurs, et mettent en cause des risques et des incertitudes dont la portée est difficile à prévoir. Les résultats et la valeur pour l'actionnaire futurs pourraient différer sensiblement de ceux qui sont présentés dans ces énoncés prospectifs en raison, notamment, des facteurs traités dans le rapport de gestion de la Compagnie pour l'exercice terminé le 31 décembre 2016 sous la rubrique «Énoncés prospectifs» et des facteurs de risque traités sous la rubrique «Facteurs de risque» de la notice annuelle de la Compagnie pour l'exercice terminé le 31 décembre 2016, ainsi que des facteurs décrits dans les états financiers annuels et intermédiaires de la Compagnie et dans d'autres documents déposés auprès des autorités canadiennes et américaines de réglementation des valeurs mobilières, que l'on peut consulter au www.sedar.com et au www.sec.gov, respectivement.

La Compagnie ne s'engage nullement à mettre à jour ni à réviser ces énoncés prospectifs pour tenir compte d'événements ou de circonstances postérieurs à la date du présent communiqué ou par suite d'événements imprévus, à moins que la loi ne l'exige.

À propos de Placements mondiaux Sun Life (Canada) inc.

Placements mondiaux Sun Life est une filiale de la Financière Sun Life inc. Elle offre aux Canadiens une gamme diversifiée de fonds communs de placement et de solutions portefeuilles novatrices qui leur donnent la capacité d'atteindre leurs objectifs financiers à toutes les étapes de leur vie. Nous allions la solidité de l'une des marques les plus respectées du Canada en matière de services financiers à certains des meilleurs gestionnaires d'actifs du globe en vue d'offrir une plateforme de placements vraiment mondiale. Placements mondiaux Sun Life gère un actif de plus de 18 milliards de dollars pour le compte d'investisseurs institutionnels et d'épargnants individuels d'un océan à l'autre, et elle est membre du groupe Financière Sun Life. Pour de plus amples renseignements, visitez www.placementsmondiauxsunlife.com ou communiquez avec nous sur Twitter @SLGI_Canada.

À propos de la Financière Sun Life

La Financière Sun Life est une organisation de services financiers de premier plan à l'échelle internationale qui offre aux particuliers et aux entreprises une gamme diversifiée de solutions dans les domaines de l'assurance et de la gestion d'actifs et de patrimoine. Elle exerce ses activités dans divers marchés du monde, soit au Canada, aux États-Unis, au Royaume-Uni, en Irlande, à Hong Kong, aux Philippines, au Japon, en Indonésie, en Inde, en Chine, en Australie, à Singapour, au Vietnam, en Malaisie et aux Bermudes. Au 30 juin 2017, l'actif total géré de la Financière Sun Life s'élevait à 944 milliards de dollars. Pour de plus amples renseignements, visitez le site www.sunlife.com.

Les actions de la Financière Sun Life inc. sont inscrites à la Bourse de Toronto (TSX), à la Bourse de New York (NYSE) et à la Bourse des Philippines (PSE) sous le symbole «SLF».

À propos de Gestion de Fonds Excel Inc.

Fondée en 1998, Gestion de Fonds Excel Inc. est une société de gestion de placements plusieurs fois primée. Fonds Excel offre aux épargnants individuels des solutions de placements de base et spécialisées faisant l'objet d'une gestion active, notamment la plus importante gamme de fonds de marchés émergents au Canada. La relation stratégique qu'entretient Fonds Excel avec des sous-conseillers actifs qui sont présents sur le terrain et qui collaborent avec son équipe de gestionnaires maison ajoute à la richesse et à la portée de son équipe de gestion de portefeuille. L'équipe de Fonds Excel, qui tire parti d'un réseau mondial de plus de 700 gestionnaires de portefeuille et 200 analystes, connaît sur le bout des doigts les marchés dans lesquels elle investit. Pour en savoir plus, visitez le www.fondsexcel.com.

Note à l'intention des rédacteurs : Tous les montants sont en dollars canadiens. Les chiffres relatifs à l'actif géré sont arrêtés au 30 juin 2017.

Les placements dans des fonds communs de placement peuvent donner lieu à des courtages, à des commissions de suivi, à des frais de gestion et à d'autres frais. Veuillez lire le prospectus avant de faire un placement. Les fonds communs de placement ne sont pas garantis, leur valeur fluctue souvent et leur rendement antérieur ne constitue pas une indication de leur rendement futur.

– 30 –

Relations avec les médias :

Annie Martin
Financière Sun Life
514-904-9757
annie.martin@sunlife.com